

重组多肽、重组蛋白专业制造商

Professional manufacturer of recombinant peptides & proteins

南京赛诺生物制药有限公司

地址:南京市江北新区华康路142号南京生物医药谷加速器三期A02栋1-2层南侧

官网:www.cellnuo.com 电话:025-52701023 邮箱:sales@cellnuo.com

Nanjing Cellnuo Biopharmaceutical Co.,Ltd.

Address: South side of 1st and 2nd floors, Building A02, Phase III of Nanjing Biotech And Pharmaceutical Valley Accelerator, No. 142 Huakang Road, Jiangbei New Area, Nanjing City

Website: www.cellnuo.com Phone: 025-52701023 E-mail: sales@cellnuo.com



言公众号 WeChat



www.cellnuo.com

➡ 关于赛诺生物 ABOUT CELLNUO BIOPHARMACEUTICAL

南京赛诺生物制药有限公司是一家中国领先的生物科技公司,团队具有二十年以上头部企业的研发、生产、管理经验,旨在为全球制药企业、培养基企业和研究机构提供高质量、高稳定性的重组蛋白、酶以及其他因子类产品和高水平的技术服务。目前公司已经成为多家知名企业和头部企业战略合作企业。

Nanjing Cellnuo Biopharmaceutical Co.,Ltd. is a leading biotechnology company in China, with a team of over 20 years of experience in research and development, production, and management in leading enterprises. Our aim is to provide high-quality and stable recombinant protein, enzyme, and other factor products and high-level technical services to global pharmaceutical companies, culture medium enterprises, and research institutions. At present, the company has become a strategic cooperative enterprise with multiple well-known and leading enterprises.









● 领先的平台技术 LEADING PLATFORM TECHNOLOGY

蛋白质进化平台

Protein Evolution Platform

蛋白质定向进化、基于AI/晶体结构的蛋白质工程化设计。

Protein directed evolution and protein engineering design based on Al/crystal structure.

蛋白变复性技术

Protein renaturation technology

基于复杂蛋白,多二硫键蛋白/酶复性氧化还原条件和分子伴侣多系统研究。

Based on complex proteins, multi disulfide bond protein/enzyme refolding redox conditions and molecular chaperone multisystem research

细胞高效表达技术

Efficient cell expression technology

基于启动子改造,融合蛋白和目的蛋白匹配性研究和AI预测表达研究。

Based on promoter modification, research on the matching between fusion proteins and target proteins, and AI prediction expression.

大规模生产平台

Large scale production platform

1000L规模以上复杂工艺开发 , 大规模工艺放大和生产平台 技术能力。

Development of complex processes with a scale of over 1000L, large-scale process scaling, and production platform technical canabilities

■ 重点产品 KEY PRODUCTS

Recombinant peptides and protein raw materials

重组多肽和蛋白原料药

产品名称 Product Name	验证状态 Verification Status
司美格鲁肽 Semaglutide	US-DMF
替尔泊肽 Tirzepatide	Pilot
利拉鲁肽 Liraglutide	CHINA-DMF
Icodec胰岛素 Insulin Icodec	Pilot
门冬胰岛素 Insulin Aspart	GMP
甘精胰岛素 Insulin Glargine	GMP





MEDICAL BEAUTY PRODUCTS

医美类产品

产品名称 Product Name	表达系统 Host Cell
重组 Ⅲ型胶原蛋白 Recombinant type Ⅲ collagen protein	P.Pastoris
重组XVII型胶原蛋白 Recombinant type XVII collagen protein	P.Pastoris
纤连蛋白 Fibronectin	E.coli

FACTORS FOR CELL CULTURE

细胞培养用因子

产品名称 Product Name	表达系统 Host Cell
长链LR3胰岛素样生长因子 IGF-1 LR3	E.coli
牛胰岛素 Bovine insulin	E.coli
重组人表皮生长因子 EGF	E.coli
碱性成纤维细胞生长因子 bFGF	E.coli
转铁蛋白 Transferrin	HEK293

